

EGYPTION 埃 NILE ODYSSEY 及

12D10N Sea, Sands, Sphinx and Luxor.







SHARM EL SHEIKH / LUXOR / EDFU / KOM OMBO / ASWAN / CAIRO / SINAI / CATHERINE / ABU SIMBEL

DAY 1 - KUALA LUMPUR - CAIRO (MOB/L/D)

- **X Citadel of Saladin:** A 12th-century fortress built by Saladin to defend Cairo, offering panoramic city views and housing historic structures and museums.
- **** Mosque of Muhammad Ali :** Known as the Alabaster Mosque, this 19th-century Ottoman masterpiece features towering minarets, grand domes, and stunning alabaster interiors.

DAY 2 - CAIRO - ALEXANDRIA - CAIRO (B/L/D)

- **X** Catacombs of Kom Ashokafa: An underground Roman burial site featuring a blend of Egyptian, Greek, and Roman architectural styles.
- **** Roman Theater:** A well-preserved amphitheater from the Roman era, showcasing marble seating and intricate mosaics.
- **Modern Library of Alexandria:** A contemporary cultural landmark honoring the ancient library, with stunning architecture and vast collections.
- **X Citadel of Qaitbay:** A 15th-century fortress built on the ruins of the ancient Lighthouse of Alexandria, offering panoramic views of the Mediterranean Sea.

DAY 3 - CAIRO - ASWAN (B/L/D)

- **X** Philae Temple: A stunning island temple dedicated to the goddess Isis, renowned for its intricate carvings and relocation to Agilkia Island to preserve it from flooding.
- **** High Dam:** An impressive engineering feat that transformed Egypt's landscape by controlling the Nile's floods and generating hydroelectric power.
- **X Nubian Villages:** Colorful and vibrant communities along the Nile, offering a glimpse into the unique culture, traditions, and crafts of the Nubian people.

DAY 4 - ASWAN - ABU SIMBEL - KOM OMBO - EDFU (B/L/D)

- **X Abu Simbel Temples:** Two massive rock temples built by Ramses II, famous for their colossal statues and intricate carvings, relocated to save them from the rising waters of Lake Nasser.
- **** Kom Ombo Temple:** A unique double temple dedicated to Sobek, the crocodile god, and Horus, the falcon god, featuring fascinating reliefs and a crocodile mummy museum.

DAY 5 - EDFU - LUXOR (B/L/D)

- **** Horse-Drawn Carriage Ride:** Experience the ancient landmarks of the country in a traditional horse-drawn carriage, enjoying the charm and beautiful scenery of historic sites.
- **X Temple of Edfu:** A well-preserved temple dedicated to Horus, the falcon god, showcasing impressive columns, intricate carvings, and a grand pylon entrance.
- **** Karnak Temple:** A sprawling ancient temple complex on Luxor's East Bank, featuring towering columns, vast courtyards, and the impressive Hypostyle Hall.
- **X Luxor Temple:** A magnificent temple illuminated at night, known for its grand colonnade, statues of Ramses II, and connection to ancient Egyptian festival.

DAY 6 - LUXOR - CAIRO (B/L/D)

Egyptian Museum: Home to an extensive collection of ancient artifacts, including treasures from Tutankhamun's tomb and other relics spanning 5,000 years of history.

- **** Royal Mummies Room (optional):** A specialized exhibit displaying the mummified remains of Egypt's most famous pharaohs, providing a fascinating glimpse into their preservation.
- **Khan El-Khalili Souk:** A bustling marketplace filled with traditional crafts, jewelry, spices, and souvenirs, perfect for soaking in the vibrant atmosphere of Cairo.

DAY 7 - CAIRO (B/L/D)

- **※ Great Pyramids of Giza:** The iconic ancient pyramids, including the Great Pyramid of Khufu, one of the Seven Wonders of the Ancient World, standing as a testament to Egypt's architectural brilliance.
- **** Great Sphinx:** A colossal limestone statue with the body of a lion and the head of a pharaoh, guarding the pyramids and symbolizing strength and wisdom.
- **X Camel Ride:** Enjoy a camel ride and capture memorable photos.
- **X Step Pyramid of Saqqara:** The world's oldest stone pyramid, built for Pharaoh Djoser, featuring a unique step-like structure that marks a significant development in ancient Egyptian architecture.
- **X Open-Air Museum at Memphis:** An archaeological site showcasing ancient Egyptian sculptures and monuments, including the massive statue of Ramses II, offering insight into the early capital of ancient Egypt.

DAY 8 - CAIRO - ST. CATHERINE (B/L/D)

- **Moses Mountain:** A sacred mountain in the Sinai Peninsula, believed to be the site where Moses received the Ten Commandments. Visitors often hike to the summit for breathtaking views and spiritual reflection.
- **** Moses Spring Water:** A natural spring located at the base of Moses Mountain, traditionally believed to be where Moses struck the rock to bring forth water for the Israelites.
- **** 7 Virgins Church:** An ancient Christian church situated near St. Catherine's Monastery, named after the seven virgins who are said to have lived there, offering a peaceful atmosphere and historical significance.

DAY 9 - ST. CATHERINE - SHARM EL SHEIKH (B/L/D)

X Red Sea activities:

- **Diving:** Explore the vibrant underwater world of the Red Sea, famous for its colorful coral reefs, diverse marine life, and clear waters.
- **Snorkeling:** Enjoy the shallow, crystal-clear waters of the Red Sea, perfect for snorkeling among tropical fish and coral gardens.
- **Desert Safari:** Experience an exciting adventure across the desert, riding camels or 4x4 vehicles, and enjoy the stunning landscapes of the Sinai Peninsula.

DAY 10 - SHARM EL SHEIKH (B/D)

- **** Free and easy day:** Enjoy a relaxing day at your leisure, taking full advantage of the hotel amenities, beach, or additional activities.
- **** Farewell dinner at Farsha Mountain Lounge:** End your trip with a memorable dinner at this unique mountain lounge, offering stunning views of Sharm El Sheikh and the Red Sea.

DAY 11 - SHARM - CAIRO - KUALA LUMPUR (B/MOB)

**** Sharm El Sheikh Airport transfer:** Depart from your hotel and head to the airport for your flight back to Cairo, then onwards to Kuala Lumpur.

DAY 12 - ARRIVAL IN MALAYSIA

Your trip to Egypt ends here, wish you good luck and good health!

第1天-马来西亚-吉隆坡-开罗(机上用餐/午/晚餐)

- **※ 萨拉丁城堡:** 一座由萨拉丁于12世纪建造的堡垒,提供开罗的壮丽景观,并展现了卓越的伊斯兰建筑风格。
- ※ **穆罕默德·阿里清真寺:** 一座19世纪的奥斯曼风格清真寺,以其内部的雪花石膏装饰、高耸的宣礼塔和宏伟的圆顶而闻名。

第2天一开罗-亚历山大-开罗(早/午/晚餐)

- **※康姆阿舒卡法地下墓穴:**罗马墓地,融合了埃及、希腊和罗马的建筑风格,墓穴内的壁画和雕刻展示了这三种文化的独特魅力,是研究古代文明交融的宝贵遗址。
- **※ 罗马剧院:** 一座保存完好的罗马时代圆形剧场,剧场内的大理石座椅和精美的马赛克装饰展现了罗马人的建筑与艺术成就,是体验古罗马娱乐文化的完美场所。
- **※ 亚历山大现代图书馆:** 古代亚历山大图书馆的现代文化地标,拥有独特的建筑设计和丰富的书籍收藏。它不仅是知识的殿堂,也是当代文化交流和学术研究的中心,吸引着全球的学者与游客。
- ※ **凯特贝城堡:** 一座建于亚历山大灯塔遗址上的15世纪堡垒,这座城堡在历史上曾是防御地中海的重要军事设施,如今提供了俯瞰地中海和亚历山大市区的壮丽景观,是游客欣赏美丽海景的理想地点。

第3天一开罗一阿斯旺(早/午/晚餐)

- **※ 菲莱神庙:** 一座建于岛上的壮丽神庙,供奉古埃及神话中的母爱与魔法女神伊希斯。神庙以其精美的浮雕和雕刻闻名,描绘了丰富的宗教仪式和故事。
- **※ 高坝:** 一项20世纪的宏大工程奇迹,高坝通过调节尼罗河的洪水保护下游免受灾害,并为埃及提供了重要的水资源和水力发电支持。
- **※ 努比亚村庄:** 沿尼罗河分布的色彩斑斓、生机盎然的传统村落,这些村庄展现了努比亚人民独特的文化、传统和艺术风貌。漫步在绘有鲜艳壁画的小巷,深入了解努比亚文化。

第4天-阿斯旺-阿布辛贝-孔翁波-埃德富(早/午/晚餐)

- **※ 阿布辛贝神庙:** 两座由拉美西斯二世建造的巨型岩石神庙,以其宏伟的雕像和精美的雕刻而闻名,为保护其免受纳赛尔湖水位上涨的影响而整体迁移。
- **※ 孔翁波神庙:** 一座独特的双神庙,分别供奉鳄鱼神索贝克和鹰神荷鲁斯,庙内有引人入胜的浮雕以及鳄鱼木乃伊博物馆。

第5天-埃德富-卢克索(早/午/晚餐)

- **※ 马车之旅**:以传统的马车方式游览这个国家的古老地标,沉浸在埃及的悠久历史中,沿途感受独特的古代风貌和美丽的风景,这是一种别具一格的文化体验。
- ※ **埃德富神庙**: 埃及保存最完好的神庙之一,供奉鹰神荷鲁斯,以其宏伟的塔门、雕刻精美的墙壁以及雄伟的柱廊而闻名。它不仅展现了古埃及建筑的非凡技艺,也提供了关于荷鲁斯神话的丰富历史细节。
- **※ 卡尔纳克神庙:** 一卢克索东岸最著名的古代神庙群之一,这座神庙 群拥有壮观的高柱林立、广阔的庭院和令人叹为观止的柱廊大厅,是 古埃及祭祀文化的中心,充分展示了古代工匠的智慧和工程成就。
- ※ **卢克索神庙**: 一座与卡尔纳克神庙遥相呼应的宏伟建筑,夜间在灯光的照耀下显得更加璀璨夺目。神庙内拥有雄伟的柱廊、拉美西斯二世的巨型雕像以及与古埃及节日庆典密切相关的历史遗迹。

第6天一卢克索一开罗(早/午/晚餐)

※ **埃及博物馆:** 拥有大量古代文物收藏,包括图坦卡蒙墓中的珍宝和 其他跨越5000年历史的遗物。

- **※皇家木乃伊厅(可选):**一个专门展示埃及最著名法老木乃伊的展厅,提供关于其保存过程的迷人洞察。
- **※ 哈恩•哈利里市场:** 一个热闹的市场,充满传统手工艺品、珠宝、香料和纪念品,是体验开罗活力氛围的理想场所。

第7天一开罗(早/午/晚餐)

- **※ 吉萨大金字塔:** 标志性的古代金字塔,包括胡夫金字塔,作为古代世界七大奇迹之一,至今依然屹立在沙漠中,见证了古埃及建筑和工程技术的辉煌。它的巨大规模和精确的对称性至今令世界惊叹,成为了埃及文明的象征。
- **※ 狮身人面像:** 一座巨大的石灰岩雕像,狮子的身体和法老的头部,守护着金字塔,象征着力量和智慧。狮身人面像不仅是古埃及文化的象征,也体现了法老的神性和权力。
- **※ 骑骆驼:** 享受一次骑骆驼的体验,并拍摄难忘的照片。在沙漠中骑上骆驼,亲身感受古埃及的魅力和神秘。
- **※ 萨卡拉阶梯金字塔:** 世界上最古老的石造金字塔,专为法老佐塞尔 建造,具有独特的阶梯状结构,标志着古埃及建筑的一项重大进步。
- **※ 孟菲斯露天博物馆:** 一个考古遗址,展示古埃及的雕塑和纪念碑,包括巨大的拉美西斯二世雕像,提供关于古埃及早期首都的见解。

第8天一开罗-圣凯瑟琳(早/午/晚餐)

- **※摩西山:** 位于西奈半岛的圣山,相传摩西在此接受了十诫。游客通常会徒步登顶,欣赏壮丽的景色并进行精神上的反思。
- **※摩西泉水:** 位于摩西山脚下的自然泉水,传统上被认为是摩西击打岩石为以色列人带来水源的地方。
- **※ 七处圣女教堂:** 一座古老的基督教教堂,位于圣凯瑟琳修道院附近,教堂名字来源于传说中曾在此居住的七位圣女,提供宁静的氛围和历史意义。

第9天-圣凯瑟琳-沙姆沙伊赫(早/午/晚餐)

※ 红海活动:

潜水:探索红海令人惊叹的水下世界,这片海域以其色彩斑斓的珊瑚礁、多样的海洋生物和清澈透明的水质而著称,是潜水爱好者的天堂,提供无与伦比的水下探险体验。

浮潜:在红海清澈见底的浅水区域畅享浮潜乐趣,近距离观赏五彩斑斓的热带鱼群和形状各异的珊瑚花园,是一种既轻松又充满魅力的水上活动。

沙漠探险:体验一次刺激的沙漠冒险,骑骆驼或乘坐4x4越野车,欣赏西奈半岛壮丽的沙漠景观。

第 10 天 - 沙姆沙伊赫(早/晚餐)

- **※ 自由活动日:** 享受轻松的一天,尽情利用酒店设施、海滩或参加其他活动。
- **※ 在法尔莎山庄享受欢送晚宴:** 在这个独特的山庄享用难忘的晚餐, 欣赏沙姆沙伊赫和红海的壮丽景色, 结束您的旅程。

第 11 天 - 沙姆沙伊赫 - 开罗 - 吉隆坡(早/机上用餐)

※ 沙姆沙伊赫机场转机: 从酒店出发,前往机场乘机返回开罗,然后继续飞往吉降坡。

第 12 天 - 抵达马来西亚

您的埃及之旅到此结束,祝您一切顺利,身体健康!







Sharm El Sheikh 沙姆沙伊赫





Luxor 卢克索





Edfu 伊德夫





Kom Ombo 考姆翁博





Aswan 阿斯旺







Cairo 开罗













ACCOMMODATION 住宿

留宿 STAY	地点 LOCATION	特选酒店 (或同级) SELECTED HOTELS (OR SIMILAR)					
4 NIGHTS 4晚	开罗 Cairo	5★ 开罗康莱德酒店 Conrad Cairo					
3 NIGHTS 3晚	卢克索 - 阿斯旺 Luxor - Aswan	尼罗河豪华游轮 Nile Premium Cruise					
1 NIGHT 1晚	圣凯瑟琳 Saint Catherine	5★ 摩根兰乡村酒店 Hotel Morgenland village					
2 NIGHTS 2晚 沙姆沙伊赫 Sharm El Sheikh		5★ 康拉德沙姆沙伊赫 Conrad Sharm					

^{*}Note: Hotels are subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.





GENERAL INFORMATION OF EGYPT 埃及概况

季节 SEASON	开罗(CAIRO)	卢克索(LUXOR)	科姆翁布(KOM OMBO)	阿斯旺(ASWAN)	
WINTER (DEC - FEB)	12 / 23°C	23 / 26°C	22 / 25°C	22 / 25°C	

Tour Fare 团费 PRICE QUOTED BASED ON PER PERSON

DEPARTURE 出发日期	Adult Twin 成人	Child Twin 小孩占床	Child W/B 小孩加床	Child N/B 小孩无床	Single Supp 单人房差	Upgrade 升级	Travel Insurance 旅游保险

TERMS & CONDITIONS 备注:

- 1. Flights, transportation, hotels, meals and itineraries and sequences stated in the brochure are subject to change without prior notice and subject to final confirmation. We reserves the right to alter itineraries at any time (without compensation) due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or force majeure.
- 2. Purchase of travel insurance is compulsory. The Company or our consortium agents shall not be liable for any losses or personal expenses incurred by tour members during the tour. Or in the event of unforeseen circumstances such as adverse weather conditions/natural disaster or other causes which may lead to traffic delays/extend stays, cancellation, rescheduling or others losses.
- 3. Unless otherwise specified by request, tours are conducted in English.
- 4. Tour buses are arranged based on group size which make sure every passenger is entitled to one seat each.
- 5. Expenses of personal nature like tipping, laundry, telephone calls/internet data, beverages, photography fee at sightseeing, optional tour, medical expenses, any insurance or etc are on own expenses.
- 6. No refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- 7. Notwithstanding the place or country in which a course of action arises, it is expressly agreed hereto that all causes of actions shall at all times be commence within the jurisdiction and territory of the country.
- 8. Airport taxes, fuel surcharges and visa fees do not form part of the tour fare and it should be borne by the passenger. The Company is only acting as an agency to collect the above charges therefore it is subject to the Terms and Conditions of the respective authorities & airlines in case if there is any hike if any of these fee without notice by the authorities.
- 9. In case on any currency fluctuations or amendment in local Government & Hotel taxes, or any fuel hike, we reserve the right to adjust the tour price accordingly without any notice.
- 10. Flight timing and schedules are not guaranteed and do not form part of the contract. They are subject to change at the insistence of the Aviation of Government Authorities for the Tour Member's safety, security and other reasons. Neither The Company nor the Carrier concerned will accept liability for reasons of flight cancellations, delays or diversions that is not within its control.
- 11. The Company reserves the right to cancel or withdraw at any time bookings made by or on behalf of Tour Members prior to departure. However, the company will reserve the absolute right to vary the group size due to unforeseen circumstances. The decision of The Company shall be final and inclusive and no liabilities whatsoever shall be incurred by the Company for such cancellation.
- 12. It is the Tour Member's responsibility to ensure that they have a valid passport with at least 6 months validity from the date of departure.
 - A non-refundable of RM 3000 per person must be paid upon reservation. Full payment shall be made 60 days before departure. If full payment is not received 60 days or more prior to departure date, the Company reserves the right to forfeit the deposit and cancel the reservation.
- 1. Amendment fee is applicable to all booking which are confirmed and deposit paid. All amendments will need to be made 60 days before departure date amendment fee of (min RM300) will be charged and may vary depending on the changes. Any subsequent cost increases and surcharges will be borne by the tour member.
- 2. Cancellation of booking must be made in writing. Deposit of RM3000 per person will be forfeited if the company received notice more than 60 working days. If the company received notice to cancel less than 60 working days before the date of departure, a 100% cancellation of tour fare will be charged.

